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Prisotni poslanci: 
 

Razred 
Predstavnik razreda 

v DS 

Prisotnost 
Razred 

Predstavnik razreda v 

DS 

Prisotnost 

1. A 
Urška Golhleb DA 

3. A Julija Ozmec 
DA 

1. B Hana Šandor DA 3. B Erika Ačko DA 

1. C Leonard Kolarič DA 3. C Julijana Balažič DA 

1. D Zala Brenčič DA 3. D Nina Zver DA 

  1. E Adrijana Rodošek, 

Žiga Caf 

DA 3. E Marsel Polajžer NE 

   4. A Lučka Juhart NE 

2. A Matija Bobek DA 4. B Gaj Železnik DA 

2. B Ema Žitnik DA 4. C Špela Savec DA 

2. C Laura Horvat 
DA 

4. D 
Nika Šibal DA 

2. D Lea Koprivnik DA    

2. E Nina Auda DA    

      

  1. APTI Ticiano Esih DA    

  2. A PTI Urška Brinovec NE    

 
ZAPISNIK 

 
1.SEJE PARLAMENTA 
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(6.10.2022 ob 8.50 v jedilnici) 
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Prisotno predsedstvo: 
 

Ime in priimek Razred funkcija 

Nika Rajzman 4.D Predsednica DS BTŠ 

 
Ostali prisotni: 

 
Ime in priimek Funkcija 

Urška Kasenburger, prof. Mentorica dijaške skupnosti 

 
 
Dnevni red: 

 
1. Izbor dijaka za svet šole 
2. Razno 

 
Parlament DS BTŠ sprejema predlagani dnevni red. 

Ad. 1: Izbor dijaka za Svet 
zavoda 

 
Mentorica DS je predstavila prvo točko: izbor dijaka za Svet zavoda. Predstavila je, kaj je ta organ, 
kakšno funkcijo ima, itd. Svet zavoda je pomemben organ, ki je sestavljen iz 13 članov 
(predstavniki ustanoviteljev, staršev, dijakov, delavcev šole). Ministrstvo je izdalo pogoj, da 
morata biti v Svetu zavoda dva predstavnika dijakov.  
 
Mentorica je nato pozvala predstavnike oddelkov, da naj obvestijo sošolce o možni kandidaturi 
za novega predstavnika v Svet zavoda. Dijaki morajo podati kandidaturo do torka, 11. 10. 2022.  
 
Odločili smo se, da bodo volitve po šoli potekale v dveh dneh, saj imajo nekateri učenci prakso, 
vsi oddelki programa veterinarskih tehnikov (razen prvih letnikov) pa imajo strokovno ekskurzijo 
v Lipico v četrtek, 13. 10. 2022. Volitve bodo potekale v sredo, 12. 10. 2022 in v petek, 14. 10. 
2022.  
 

Ad. 2: Razno 
 
Pod točko Razno smo se pogovarjali predvsem o težavah z malico. Predvsem se je tema vila o 
surovih rogljičkih, ki so se prodajali v šolski prodajalni in tudi o plesnivih jogurtih, ki so jih dijaki 
dobili za suho malico. Ker smo imeli sestanek v jedilnici, smo prosili kuharico za prisotnost. 
Kuharica je povedala, da bo glede premalo pečene hrane opozorila glavno kuhinjo. Za jogurte pa 
se opravičuje, pove, da so takšne že prejeli. 
 
Glede malice je izpostavila težavo predstavnica 4.d, Nika Šibal, pove, da je letošnjo leto bistveno 
večja gneča za malico, kakor je bila prejšnja leta. Prosi, da profesor, ki ureja razpored malice  
preveri, če so skupine pri malici enakomerno razdeljene. Možen razlog za nastanek tako velike 
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gneče je tudi to, da gredo določeni dijaki na narobe odmor za malico, saj jih profesorji spustijo 
na glavni odmor prej ali kasneje, kot bi morali po urniku.  
 
Na tematiko gneče je bil iz strani predsednice Dijaške skupnosti BTŠ Maribor Nike Rajzman 
izpostavljen problem prerivanja dijakov v vrsti za malico med glavnimi odmori. Kot rešitev za to 
problematiko je navedla, da bi lahko dežurni profesorji pozorneje spremljali, da dijaki ostanejo 
v vrsti.  
 
Mentorica je načela temo pusta v šoli in je povedala, da smo mi že izvajali pustno povorko, 
vendar morajo za to biti pripravljeni vsi razredi. Spodbuja vse predstavnike razredov, da 
povprašajo po njihovih razredih, če bi se bili pripravljeni našemiti.  
 
Omenjena je tudi bila predaja ključa s strani Nike Rajzman in Špele Savec, ki se zavzemata, da bi 
le-ta potekala v aprilu naslednjega koledarskega leta.  
 
Martin Bobek je izpostavil problematiko garderob, to je težava, ki se izpostavlja že več let na naši 
šoli in ni rešitve, saj primanjkuje prostora.  
Dijakinja 4.c prosi za koše za dežnike (v vsakem razredu), saj se tako izognemo nezaželenemu 
močenju tal in posledično tudi poškodbam.  
 
 
Zapisnik pisala: Zapisnik potrjuje: 

 
Anja Kozel Nika Rajzman, 

predsednica DS BTŠ 


